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VERZOEK  TOT  INLICHTINGEN – Art. 45 
 
 
Datum 27-01-2021 
  
Namens fractie Beeselse Lijst 
  
Indiener Patrick Jacobs 
  
Vraag 1. Op de algemene begraafplaats te Reuver zijn door het ruimen 

van graven veel plaatsen vrij gekomen. Hierdoor is er een 
rommelig en onrustig beeld ontstaan op deze mooie locatie.  

1. Kunt u ons duiden welk beleid er op dit moment 
gehanteerd wordt bij het toewijzen van graven. 
We werken klantgericht. Dit betekent dat burgers binnen 
de beschikbare ruimte vrije keuze hebben. Dit heeft als 
voordeel dat burgers zelf keuzemogelijkheid hebben. Er 
zit echter ook een nadeel aan. Dit betekent namelijk ook 
dat graven niet straks langs elkaar liggen en er op 
plekken ruimte vrij ligt omdat deze (tijdelijk) niet ingevuld 
zijn. Dit komt bijvoorbeeld doordat tussentijds graven 
geruimd worden omdat ze niet verlengd worden. De 
beheerder probeert daar waar mogelijk en in overleg met 
begrafenisondernemer te sturen. 
  

2. Welke maatregelen wilt u gaan nemen om dit onrustige 
beeld te gaan voorkomen? 
Zoals hiervoor reeds beschreven kiezen we voor keuze 
mogelijkheid en heeft dit voor- en nadelen. In overleg 
proberen we wel te sturen op clustering daar waar dit 
mogelijk is en mensen hier ook voor kiezen. We hebben 
echter ook te maken met een tendens dat steeds minder 
mensen kiezen voor begraven en familieleden na verloop 
van tijd er ook voor kiezen graven te ruimen. Dit maakt 
dat we lege plekken helaas niet kunnen voorkomen. 

 
3. Bent u voornemens om meer efficiënt gebruik te gaan 

maken van de locatie door een gedeelte van de 
begraafplaats als natuurbegraafplaats in te richten en 
kunt u een indicatie geven op welke termijn u dit wilt gaan 
doen?   We hebben hier geen plannen voor. 

 
2. De grafrechten kunnen in de gemeente Beesel in diverse termijn  

worden voldaan. Toch blijkt dat deze regeling voor een aantal 
nabestaanden niet ruim genoeg is. Een aantal van de 
nabestaanden zijn niet in staat om zelfs van de momenteel kleinst 
mogelijke termijn gebruik te maken om de grafrechten te voldoen. 
In het kader van verborgen armoede en de gevoeligheid van dit 
onderwerp willen wij u oproepen om te onderzoeken of de 
grafrechten kunnen worden voldaan in een nog kleinere periode. 
We denken hierbij aan een jaarlijkse termijn of zelfs net als de 
overige gemeentelijke belastingen deze in termijnen te kunnen 
voldoen. Dit om te voorkomen dat graven onnodig geruimd 
worden en dat hierdoor nabestaanden dan geen gelegenheid 
meer hebben om hun overledenen te bezoeken bij het graf of urn 
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van de overledenen. 
Gemeente Beesel heeft er voor gekozen de inning van de 
rechten uit te besteden aan BSgW. We hebben ons daarmee ook 
verbonden aan bepaalde richtlijnen die het niet mogelijk maken 
het door u geschetste maatwerk te leveren. 

 
3. Op al onze begraafplaatsen zijn diverse unieke funerale 

monumenten in gebruik. Hebben wij beleid met betrekking tot: 
1. Het inventariseren welke unieke funerale monumenten op 

onze begraafplaatsen in gebruik zijn. 
Ja, we hebben hier zicht op. Denk onder andere aan de 
oorlogsgraven. 

2. Hoe wij omgaan met de monumenten, indien deze niet 
meer door de nabestaanden gebruikt worden en wij deze 
niet verloren willen laten gaan. 
Op de begraafplaats in Beesel en de Karel Doormanlaan 
(de locaties waar dit voornamelijk speelt) is de eigendom, 
beheer en onderhoud in handen van de parochie. Op de 
gemeentelijke begraafplaats is dit onze 
verantwoordelijkheid. Hier speelt dit nog niet. 
 

  
Antwoord Zie hierboven in blauw, per vraag. 
  
Portefeuillehouder M. Roelofs 
  
Afhandeling 26 februari 2021 
 
  
 


